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Qalaa reports revenues of EGP 7.8 bn in FY16, up 25% Y-o-Y 

alongside significant FX--related and impairment losses; FY16 

EBITDA remaining stable despite inflationary pressures; ERC nearing 

completion with construction progress at 94.1% as of May 2017 
 
Bottom-line turns a loss of EGP 4.1 billion in FY 2016 driven predominantly by total 
non-cash charges of c.EGP 3.5 billion related to FX losses and impairments following 
the devaluation of the Egyptian pound 
 
Qalaa Holdings, a leader in energy and infrastructure (CCAP.CA on the Egyptian Exchange, formerly Citadel 

Capital), released today its consolidated financial results for the year ending 31 December 2016, reporting a 

net loss after minority interest of EGP 4,106.5 million on revenues of EGP 7,848.8 million. On a quarterly 

basis, revenues posted EGP 2,525.1, up 45.6% y-o-y, with bottom-line losses recording EGP 3,369.1 million. 

Full-year and quarterly profitability were weighed down by FX losses totaling EGP 2,003.4 million in 4Q16 

following the float of the Egyptian Pound in November 2016, a development that also drove up impairments 

and losses from discontinued operations. 

 

Revenue growth in FY16 was largely driven by platform company TAQA Arabia where it posted a 38% y-o-y 

growth in full-year revenues to EGP 3,214.5 million and contributing 56% to Qalaa top-line growth in 

absolute value. TAQA’s top-line growth reflects both improved operational performance as well as the effect 

of translating the BVI parent company’s USD denominated financials to EGP on Qalaa’s consolidated 

statements following the float of the Egyptian Pound by the Central Bank of Egypt (CBE) in November 2016. 

 

ASEC Holding subsidiaries ASEC Cement and ASEC Engineering also helped drive-up Qalaa’s revenues in 

FY16, with the two platform companies contributing 23% to revenue growth in absolute terms. Improved 

performance came thanks to increased volumes at ASEC Cement’s Sudan plant (Al-Takamol) and higher fees 

per ton at ASEC Engineering. 

 

“Over the past 12 months Qalaa has made very significant strides toward reshaping its business model and 

positioning itself for future growth as the economy prepares to enjoy a good multi-year run,” said Qalaa 

Holdings Chairman and Founder Ahmed Heikal. “Our top-line is already capturing the upside of the 

macroeconomic themes that are now coming to play with revenues up 25.0% y-o-y at the close of 2016.” 

 

“The steps taken by the Government of Egypt to fully embrace a reform program, including the float of the 

Egyptian Pound and the phase-out of energy subsidies, are exactly the policies we’ve been advocating for over 

a decade. And while the economic reform program has taken a short-term toll on bottom-line profitability for 

all businesses operating in Egypt, in the long haul it is set to benefit those who can deliver increased 

efficiency, exporters and producers of import substitutes, all of which are characteristics of our investment 

portfolio,” Heikal added. 
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Qalaa Holdings controls exporters including ASCOM Carbonate and Chemicals Manufacturing and 

GlassRock; import substitutes particularly its USD 3.7 billion Egyptian Refining Company, which will curb 

by c. 50% Egypt’s present-day diesel imports; plays on liberalization of energy markets, including TAQA 

Arabia, solid waste management company Tawazon and Nile Logistics which can deliver increased 

transportation efficiencies. 

 

At the EBITDA level Qalaa posted EGP 442.2 million in FY16, down only 2% y-o-y despite the significant 

pressures on its subsidiaries’ cost base. Meanwhile, on a quarterly basis the company’s EBITDA surged more 

than three-fold to EGP 120.5 million. The significant increase in 4Q16 EBITDA comes on the back of several 

factors, namely improved performance at energy plays TAQA Arabia and Tawazon during the quarter as well 

as lower one-off SG&A expenses. In 4Q15, the company had booked EGP 67.2 million in non-recurring 

SG&A — related to the advisory and legal fees for the multiple transactions concluded during the quarter — 

compared to EGP 21.1 million in 4Q16. 

 

Qalaa recorded impairments of EGP 1,463.5 million in FY16, up 112.6% y-o-y, with EGP 568.0 million being 

related to Wafra, Qalaa’s agriculture business in Sudan the financials of which are translated from USD to 

EGP on Qalaa’s consolidated statements. Additionally, an impairment of EGP 190 million was booked at 

Grandview on the back of a downward asset revaluation; a goodwill impairment of EGP 179 million at Nile 

Logistics; and EGP 178 million in impairments at ASEC Cement’s Djelfa (Algeria Cement) related to 

goodwill and projects under construction. 

 

Meanwhile, losses from discontinued operations posted EGP 765.7 million in FY16 of which c.63% (EGP 

478.8 million) relate to Africa Railways and EGP 80 million from Mena Home (Designopolis mall). Higher 

losses from Africa Railways came as float of the Egyptian Pound in November 2016 inflated the company’s 

foreign currency denominated operational losses following their translation into EGP on Qalaa’s financials. 

 

Overall the CBE’s float of the Egyptian Pound on 3 November 2016 — which saw the EGP lose over 50% of 

its value to trade at a USD/EGP rate of 18.41 as of 31 December 2016 versus a pre-float rate of 8.79 — led to 

Qalaa recording total FX losses of EGP 2,067.5 million in FY16, of which EGP 2,003.4 million were booked 

in 4Q16. 

 

“Qalaa Holdings stands today as a very different company than it did a few short years ago,” said Qalaa 

Holdings Co-Founder and Managing Director Hisham El-Khazindar. “We have continued to push forward 

with our divestment strategy as we seek to streamline and reshape our investments, concluding early this year 

exits from Tanmeyah and Misr Glass Manufacturing. This allowed us to deconsolidate and repay a portion of 

debt in 2016.” 

 

“Now with ERC making progress toward completion and production earmarked for 2018; with TAQA Arabia 

and other subsidiaries continuing to deliver healthy top- and bottom-line growth; and with the macro trends 

moving decisively in our favor and foreign exchange losses now behind us, we are increasingly confident in 

our proven winners and look forward to a transformative 2017 that will bring us closer to the point of 

profitability,” El-Khazindar added. 
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Qalaa Holdings’ full business review for 4Q/FY2016 and the financial statements on which it is based are now 

available for download on ir.qalaaholdings.com.  

 

—Ends— 

Previous Qalaa Holdings press releases on this subject and others may be viewed online from your computer, 

tablet or mobile device at qalaaholdings.com/newsroom 

 

Qalaa Holdings (CCAP.CA on the Egyptian Stock Exchange) is an African leader in energy and infrastructure. 

Formerly known as Citadel Capital, Qalaa Holdings controls subsidiaries in industries including Energy, 

Cement, Transportation & Logistics, and Mining. To learn more, please visit qalaaholdings.com. 

 

Forward-Looking Statements 

Statements contained in this News Release that are not historical facts are based on current expectations, estimates, 

projections, opinions and beliefs of Qalaa Holdings. Such statements involve known and unknown risks, uncertainties 

and other factors, and undue reliance should not be placed thereon. Certain information contained herein constitutes 

“targets” or “forward-looking statements,” which can be identified by the use of forward-looking terminology such as 

“may,” “will,” “seek,” “should,” “expect,” “anticipate,” “project,” “estimate,” “intend,” “continue” or “believe” or the 

negatives thereof or other variations thereon or comparable terminology. Actual events or results or the actual 

performance of Qalaa Holdings may differ materially from those reflected or contemplated in such targets or forward-

looking statements. The performance of Qalaa Holdings is subject to risks and uncertainties. 

 

 

For more information, please contact 

Ms. Ghada Hammouda 

CMO & Head of Marketing Communications  

Qalaa Holdings 

 

ghammouda@qalaaholdings.com 

Tel: +20 2 2791-4439  

Fax: +20 22 791-4448 

Mobile: +20 106 662-0002 

Twitter: @qalaaholdings 
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 2016مليار ج يه خلال عام  7.8لتبلغ  %25المجمعة بمعدل سنننن و  تعلن نمو الإيرادات  القلعة

يه خسنننننننا ر عرلة العملةتسننننننجي  بالتزامن مع  كاليف الاضننننننمىلال علة خلوية تعويي الج   ، لت

لاستقرار الأرباح التشغيلية رغي الضغوط التضخمية لتأثيرها علة هيك  المصرلعات لالتكاليف، 

 2017اعتبارًا من مطلع مايو  %4.19اكتمال مشرلع المصرية للتكرير ب سبة مع 

 ة تخً( على رلف ت مل خر جن ه ب 3.5أغلتهخ ر ررخمة غ ة د   ت   2016مل خر جن ه رلال عخم  4.1الشررة ت بدت ص فررخسا ر ررخمة     ت 

 2016ر خمة سةوق الع لت وبدخل ف الاض حلال ال  جلت  ع  بعو م الجن ه مطلع دوس تة 

 

 عن وها شررة ت رام ف سا اثرررا خراص الطخات والتن ت ايثررخثرر ت –( CCAP.CAشررة ت ال لعت   وا التورفررت ال  ررة ت أعلنت ال وم 

 2.5  2016مل خر جن ه رلال عخم  7.8، ح ث  لغت الإ ةاااص 2016ا  ررر تة  31للفرةف ال خل ت ال نره ت سا النرخمج ال خل ت ال ج عت 

مل خر جن ه رلال عخم  4.1(. وبدت ص الشة ت فخسا الخ خمة     ت %45.6مل خر جن ه رلال الة ع اير ة منفةااً،  ن تت د و ثنوي 

مل خر جن ه ب ة تًخ رلال  2ةااً(، ح ث  عدس ذلك ب رررج س ر رررخمة سةوق الع لت     ت مل خر جن ه رلال الة ع اير ة منف 3.4  2016

بضخم بدخل ف الاض حلال وحجم الخ خمة من الع ل خص أاى إلى الة ع اير ة على رلف ت بعو م الجن ه مطلع دوس تة ال خضا والذي 

 .2016غ ة ال  ر ةف رلال عخم 

الدت ة  خيااء ال خلا لاثرا خراص اطخع الطخات، ولا ث  خ شة ت طخات عة  ت، ح ث  لغت إ ةاااص و عدس د و إ ةاااص ال لعت الرح ن 

 فضررس الرطوراص الرشررغ ل ت الرا أحة بهخ الشررة ت  ، وذلك%38، وهو د و ثررنوي   ع ل 2016مل خر جن ه رلال عخم  3.2الشررة ت 

من مع ل الن و الإج خلا  %56طخات عة  ت ثررررخه ت منفةاف  ن ررررتت  بأث ة بعو م الجن ه رلال دوس تة ال خضررررا، علً خ  أ إلى جخدب 

 .2016 إ ةاااص ال لعت رلال عخم 

 %23ومن جهت أرةى ثخه ت شة را أث ك للأث نت وأث ك للهن ثت الرخ عر ن ل ج وعت أث ك ال خ ضت سا اطخع ايث نت  ن تت 

ع ذلك   رررورف أثرررخثررر ت إلى د و حجم الإدرخا وال ت عخص    رررنع . و ةج2016من مع ل الن و الإج خلا  إ ةاااص ال لعت رلال عخم 

أث نت الردخمس  خل واا  بحت مظلت شة ت أث ك للأث نت، و ذلك   خاف رثوم وأبعخب الإاارف الرا بر خضخهخ شة ت أث ك للهن ثت 

 عن بشغ س م خدع ايث نت ل خلح أطةاف أرةى.

ب  مًخ ملحوظًخ سا بطو ة د وذا إاارف شررة ت ال لعت، أ  الشررة ت أحة ص  وسا هذا ال رر خق أوضررح أح   ه دس موثررس ورم س مجلس

أع خلهخ رلال العخم ال خضا مع به ئت الشة ت للاثرفخاف من موجت الرعخسا ال ةب ب سا ضوء الادرعخشت الاار خا ت ال رواعت سا م ة 

 %25 شخمةهخ سا د و إ ةاااص ال لعت   ع ل ثنوي  ، مش ةًا إلى أ  ال  رج اص الاار خا ت سا م ة ادعد ترلال ال نواص ال  تلت

 .2016رلال عخم 

ال طخعخص الرا ب ررررا ة  هخ شرررة ت ال لعت ثرررردو  اي اة اثررررفخاف من رطت الإفرررلاحخص  أ  على انخعت بخمت اارف الإوبخ ع ه دس أ  

ل تخشة الجن ه وبخف ض اعم الطخات واثرت اله  خل عم االاار خا ت الرا برتنخهخ الحدومت ال  ة ت سا الوات الحخلا،   خ سا ذلك بعو م 

وأضررخف ه دس أ  الشررة ت لم  ثررنواص. 10لل  رررح  ن الح     ن، وها ذاص ال رر خثررخص الرا بنخاي  هخ ال لعت منذ دشررأبهخ اتس أ اة من 

 ، وث خص على ال خحت ال  ة ت  نأى عن بأث ة ال ةاراص الحخث ت الرا أاةبهخ الحدومت مورةًا شأدهخ شأ  ج  ع الشة خص والبدن 

خ سا م ومخص الن و الرا بنفةا  هخ محفظت اثرررررا خراص هبجخه م ررررر تس الاار ررررخا ال  ررررةي وث ر الإاارف غ ة أ  ذلك لم  نس من بفخؤل

مع اص رال لعت على ال  ى التع  ، ورخفررت ال شررةوعخص الرا بر  د    ربهخ على بح رر ن الدفخءف الرشررغ ل ت والإدرخج ت، وبن  ت ال ررخا

 بوس ة الت امس الع ل ت للاثر ةاا.

ج  ة  خلذ ة أ  محفظت اثرررا خراص ال لعت سا ال ررنخعخص الر رر  ة ت بضررم شررة ت أثرردوم لر ررن ع الدة ودخص والد  خو خص وشررة ت 

يمة دا، ا جلاس روك، إذ ب وم  لرخ الشرررة ر ن  ر ررر  ة جدء  ت ة من إدرخجه خ إلى الخخرا وبح رررس على غخلت ت إ ةااابهخ  خل ولار
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سضررلاً عن أ  شررة ت جلاس روك بحظى  فةفررت سة  ف لرن  ت ح رررهخ ال رروا ت سا م ررة عن طة م طةة   امس محل ت عخل ت الجواف 

للخخمخص ال ررررنخع ت ال  ررررروراف الرا ب رس سا بطت  خص التنخء الح  ث لعدل ال رررروص والحةارف. و نطتم ايمة دف رررره على الشررررة ت 

م خردت  خل ع لاص الحخل ت مع بح  م د لت هخملت  خلنرخمج  %50هم سا ب ل ص وارااص ال ولار ل  ة  نحو ال  ة ت للردة ة الرا ثر خ

ال خل ت لشرررة ت ال لعت عن  اسررخة ال شرررةوع. وبرطلع الإاارف  ذلك إلى ال ةاوا الإ جخ ا لرحة ة اطخع الطخات وبخف ض اعم ال نرجخص 

ا   سا اطخع الطخات وأ ضًخ شة ت دخ س لوج  ر دس سا اطخع الن س وال عم اللوج  را، الترةول ت على أع خل شة را طخات عة  ت وبو

ح ث أ  بخف ض اعم ال نرجخص الترةول ت، ومنهخ واوا ال رررررولار، ثررررر واي إلى   خاف بدلفت الن س التةي و خلرخلا ثرررررةعت الرحول إلى 

  ت دخ س لوج  ر دس.وثخمس    لت أاس بدلفت وأه هخ ر مخص الن س النهةي الرا ب  مهخ شة

، وهو ادخفخض 2016 عخممل و  جن ه رلال  442.2 لغت اير خة الرشرررغ ل ت اتس ر رررم الضرررةامب والفوام  والإهلاك والاثررررهلاك 

 ج  ع اثرررا خراص ال لعت. ورلال الة ع  والردخل ف ال  ررةوسخص ه دس على وبأث ةهخسا ظس الضررغوط الرضررخ  ت  %2ثررنوي   ع ل 

 ةجع د و اير خة الرشرررغ ل ت رلال و مل و  جن ه. 120.5مةاص ب ة تًخ لرتلغ  3الرشرررغ ل ت  أ اة من  اير ة منفةااً بضرررخعفت اير خة

ل  ةوسخص الع وم ت الة ع اير ة إلى مج وعت من العوامس، أ ة هخ بح ن ايااء ال خلا لشة را طخات عة  ت وبوا   مع ادخفخض ا

عخم  21.1والإاار ت غ ة ال ردةرف، والرا  لغت  مل و  جن ه رلال دفس  67.2م خ س  2016مل و  جن ه رلال الة ع اير ة من 

الفرةف من العخم ال خ م على رلف ت م ةوسخص الخ مخص الاثرشخر ت وال خدود ت ال رعل ت  تعض ع ل خص الرخخرا رلال الة ع اير ة من 

 .2015عخم 

 ، و ةجع ذلك إلى ا خم شرررة ت%112.6،  د خاف ثرررنو ت ا رهخ 2016مل خر جن ه ب ة تًخ رلال عخم  1.5 لغت بدخل ف الاضررر حلال و

مل و  جن ه على اثرا خرابهخ  شة ت وسةف سا اطخع ايغذ ت  خل واا ، ح ث أاى بعو م  568 ر ج س بدخل ف اض حلال     ت ال لعت 

ت ال سرة ت يفررول الشررة ت دظةًا ي  درخمج وسةف  رم بةج رهخ من ال ولار إلى الجن ه ال  ررةي على ال وامم الجن ه إلى بضررخعف ال   

اخمت ال لعت  ر   م أفررول مج وعت جةاد س و م خ أثررفة عن ب ررج س بدلفت اضرر حلال     ت و خلإضررخست إلى ذلك  ال خل ت لشررة ت ال لعت.

مل و  جن ه على  179ب رررج س اضررر حلال الشرررهةف     ت ، وذلك إلى جخدب الشرررة ت مل و  جن ه على ال   ت ال سرة ت يفرررول 190

مل و  جن ه على مشرررةوع اجلفخ الرخ ع لشرررة ت أثررر ك للأثررر نت سا  178ب رررج س اضررر حلال يرة     ت وشرررة ت دخ س لوج  رررر دس، 

  الجدامة، وذلك  تنوا الشهةف وال شةوعخص بحت الرنف ذ.

 478.8من بلك الخ ررررخمة   %63، علً خ  أ  حوالا 2016مل و  جن ه رلال عخم  765.7ال  ررررر ةف  لغت ر ررررخمة الع ل خص غ ة و

 ةجع اربفخع ر ررررخمة و مل و  جن ه ل شررررةوع ا دا نتول س  م نخ هومد(. 80مل و  جن ه( بةجع لشررررة ت أسة دخ ر س وا د، وحوالا 

 رم  لراادرج عنه بضخم ر خمة شة ت أسة دخ ر س وا د  ح ثضا، الع ل خص غ ة ال  ر ةف إلى بأث ة بعو م الجن ه رلال دوس تة ال خ

 .بةج رهخ من ال ولار إلى الجن ه ال  ةي على ال وامم ال خل ت لشة ت ال لعت

مل خر جن ه رلال الة ع اير ة  2، منهخ حوالا 2016مل خر جن ه رلال عخم  2.06بدت ص شرررررة ت ال لعت ر رررررخمة سةوق الع لت     ت 

 8.79، ح ث اربفع ثررعة ال ولار من 2016دوس تة  3منذ الرعو م سا  %50س ذلك أثة ادخفخض ا  ت الجن ه  أ اة من منفةااً. و عد

 .2016ا   تة  31جن ه سا  18.41جن ه اتس الرعو م إلى 

اص ال نو  رحولاص جذر ت رلال ومن جهره لفت هشخم الخخ د ار الشة ك ال وثس والعضو ال نر ب لشة ت ال لعت، أ  الشة ت مةص

ال ل لت ال خض ت، ح ث عدفت على اعم وبن  ت الاثرا خراص الةم   ت ومشةوعخص ال   ت ال ضخست للاثرفخاف من ا ربهخ ال ردا  ف على 

 2016رلال عخم ، ح ث اخمت الرعج س  خطت الرخخرا من ال شررررةوعخص ايرةى وبخ ع الخخ د ار أ  شررررة ت ال لعت دجحت سا .الن و

ة أث ة عن ب و ت واثرتعخا جدء  ت ، م خ وشة ت م ة ل نخعت الدجخا شة ت بن  ت للر و س مرنخها ال غةسا رهخ ت ع  خمس ح  

 .2016من م  ود خص الشة ت رلال عخم 

 خعرتخره د طت بحول جوهة ت    رررر ةف د و ال لعت، ورخفررررت  ع  دجخة الشررررة ت سا  2017إلى عخم وأ   الخخ د ار أ  الإاارف برطلع 

بح رن موشرةاص أااء الاار رخا ال  رةي  فضرس رطت الإفرلاحخص الرا برتنخهخ ، وة سةوق الع لت رلال الفرةف ال خضر تاحرواء ر رخم

، م ررررف  ف من اوف ايااء ال خلا 2018ب رررعى للوفرررول إلى مع لاص الة ح ت ال  رررره ست  حلول عخم ت. وأضرررخف أ  الشرررة ت الحدوم
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إضخست إلى مةاوا ا ر خل وبشغ س مشةوع الشة ت ال  ة ت للردة ة وال  ةر أ  للاثرا خراص الرخ عت، ورخفت شة ت طخات عة  ت، 

 .2018 ت أ النشخط الإدرخجا رلال عخم 

   دن بح  س ال وامم ال خل ت لشررة ت ال لعت ومرخ عت أااء الشررة ت والنرخمج ال خل ت ال ج عت،  خلإضررخست إلى الإ ضررخحخص ال ر  ت وبحل لاص

 .ir.qalaaholdings.comعتة   خرف ال واع الإلدرةودا  2016 ا   تة 31فرةف ال خل ت ال نره ت سا الإاارف يح اث ودرخمج ال

 —دهخ ت الت خ —  

 

ية اكيمك كي مطالعة المجموعة الكاملة من البيانات الإخبارية الصننادرع عن كننركة القلعة من خلال ةجازع الكمبيوتر لالتابلذ لكاله الاواتف ال

 qalaaholdings.com/newsroomبط: عبر زيارع هاا الرا

( ها شة ت رام ف سا اثرا خراص الطخات والتن ت ايثخث ت    ة وأسة   خ، ح ث بة د على CCAP.CA  وا التورفت ال  ة ت  كركة القلعة

ع  ن. ال د   من ال علومخص على ال واع  ل عم اللوج  رررررررا، والر ات، وايثرررررر نت، وايغذ ت، والن س وا طخ اطخعخص اثرررررررةاب ج ت برضرررررر ن ال
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خخطة ل لعت. وا   نطوي هذا الت خ  على مالت خدخص الواراف سا هذه الوث  ت، والرا لا بع  ح خمم بخر خ ت، بم  نخمهخ على الرواعخص الحخل ت، والر   ةاص ويراء ومعر  اص شرررررررة ت ا

رةى، ولا  نتغا الاعر خا عل ه  شدس مفةط. و جب الإشخرف إلى أ   عض ال علومخص الواراف سا هذه الوث  ت بشدس "ايه اف" أو معةوست وغ ة معةوست، وغ ة مو  ف وعوامس أ

س" أو فرررر"، " نوي"، " وا"الت خدخص ال  رررر تل ت" و  دن بح   هخ من رلال اثررررخ ام م رررطلحخص بطلع ت ماس "ر  خ"، "ثررروف"، " لر س"، " نتغا"، " رواع"، " شرررةع"، "   

س بخرلف جوهة خ عن بلك الرا بعد رررهخ ما" عر  " أو مخ هو منفا منهخ أو غ ةهخ من ال  رررطلحخص ال شرررخ هت. و ذلك ايح اث الفعل ت أو النرخمج أو ايااء الفعلا لشرررة ت ال لعت ا  

  .هذه ايه اف أو الت خدخص ال  ر تل ت. و حروي أااء شة ت ال لعت على  عض ال خخطة والشدوك

 

 

 

 للاستعلام والتواصل

 غادة حمودة ا/ 

 رئيس قطاع التسويق والاتصالات 

 (Qalaa Holdings شركة القلعة 

ghammouda@qalaaholdings.com 

  4439-2791 2 20+ :هاتف

 4448-791 22 20+ :فاكس

  0002-662 106 20+ :محمول 

Twitter: @qalaaholdings 
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